
BORGBYNS SAMFÄLLIGHETSFÖRENING 

 

Protokoll - Årsstämman 

Datum: 14 maj 2022 

Tid: kl. 9:30  

Plats: Allmänningen vid förskolan Borgen 

 

1. Mötets öppnande 

Chris Montano hälsade alla välkomna till mötet och förklarade det öppnat. 

2. Fastställandet av dagordning 

Stämman antog dagordningen enligt kallelse. 

3. Val av ordförande för stämman 

Stämman valde Chris Montano till ordförande. 

4. Val av sekreterare för stämman 

Stämman valde Janneke Wallin till sekreterare. 

5. Val av två justeringsmän 

Stämman valde Charlotte Ekberg och Anna Qwarfordt till justeringsmän. 

6. Styrelsens verksamhetsberättelse 

Verksamhetsberättelsen ansågs inte innehålla några konstigheter. 

7. Resultat- och balansräkning samt revisionsberättelse 

Inga problem hittades. 

8. Ersättning till styrelsen och revisor 

Förslag godkändes. 

9. Styrelsens förslag till budget 

Förslaget godkändes. 

10. Ansvarsfrihet för styrelsen 

Stämman beviljade ansvarsfrihet till styrelsen. 

11. Val av styrelse enligt turordning 

Enligt turordning valdes Markus Johansson (Ringblomsvägen 1) som styrelseledamot och Irene 

Jutterström (Hyacintgränd 1) valdes som suppleant. 

12. Motioner och övriga punkter 



Det kom upp en fråga om styrelsen kunde undersöka möjligheten att betala Intrum månadsvis i 

stället för kvartalsvis. Om det inte var möjligt skulle även möjligheten att byta aktör undersökas. 

Har möjligheten till en trappa (snödroppsgränd) undersökts? Ja, men kommunen vägrar bidra till 

detta. 

Det finns en missnöje med hur snöröjningen har sköts i år. Charlotte har tidigare haft kontakt med 

Sättra och vi ger företaget en chans att förbättra sig nästa år. 

Det finns ett önskemål om att beställa grussopning. Frågan diskuterades och efter en omröstning har 

stämman kommit fram till att vi även i fortsättningen sopar gatorna själva. Styrelsen ska dock gå ut 

med datumet att sopning på Ringblomsvägen görs, så att alla kan se till att ha sopat sin del denna 

dag. 

Det finns en oro över träd som mår dåligt på baksidan av snödroppsgränd. Det behöver komma 

någon som kollar på detta och eventuellt ska träden tas bort till hösten. 

Det finns önskemål om att protokollen läggs upp på hemsidan tidigare. Styrelsen lovar bättring. 

Det finns listor över medlemmarna i föreningen som innehåller felaktiga namn och adresser. Listan 

ska ses över. 

Gruset i början på Gullkragevägen är till för att eventuellt besök har någonstans att ställa bilen. Det 

är alltså en gästparkering och den ska inte användas som stationär extra-parkering. Styrelsen ska 

försöka få hit kommunen för att se över och hjälpa till med vår brist på parkeringsplatser i 

föreningen. 

13. Mötets avslutande 

Chris Montano avslutade mötet kl. 10:30. 

 

______________________________  ________________________________ 

Chris Montano   Charlotte Ekberg 

Ordförande    Justerare 

 

______________________________  ________________________________ 

Janneke Wallin   Anna Qwarfordt 

Sekreterare    Justerare 


